

Maklumat Inovasi 2011

Tajuk Inovasi	Sup Sarang Burung Walit
Ketua Kumpulan	 Khairul Zahirie Bin Mohd Noor Ulwanwalit Resources Sdn Bhd
Ahli kumpulan	-
Tahun Penciptaan/penambahbaikan	November 2010
Latarbelakang	<p>Kesukaran untuk mendapatkan sup burung walit halal mencetuskan idea kepada pengusaha ini untuk memasarkan produk sup burung walit pelbagai rasa. Pengusaha membuka restoran sup burung walit di Kuantan.</p>
Ringkasan Inovasi	<p>Sup sarang burung walit yang asli (kosong) diinovasikan dengan lima menu seperti campuran sarang burung walit dengan cendawan, kurma merah, ginseng, kelapa muda dan betik. Setiap satu hidangan sup sarang burung di restoran ini mempunyai 2g hingga 4g sarang burung walit. Minuman ekstrak yang dijual pula mempunyai 8% kandungan sarang burung manakala minuman komersial yang dijual dalam botol kaca mempunyai 2g sarang burung. Pengusaha juga menyediakan perkhidmatan catering di sekitar Kuantan.</p>
Faedah Inovasi	<ol style="list-style-type: none"> 1. Memberi pilihan kepada pengguna muslim untuk mendapat produk sup sarang burung walit halal 2. Menyediakan produk sup sarang burung walit yang siap untuk diminum. 3. Minuman kesihatan ini mempunyai khasiat untuk penyakit asma, kencing manis, melancarkan peredaran darah dan untuk pesakit lepas pembedahan.
Status Komersil (jika ada)	<p>Produk ini bukan sahaja dihidangkan di restoran milik pengusaha, malah dipasarkan ke seluruh Negara melalui pengedar-pengedar di setiap negeri. Produk ini turut dijual di i-Mart, sebuah pasaraya yang menjual produk muslim 24 jam.</p>

Pencapaian / Anugerah (jika ada)	Mendapat pengiktirafan Halal dari pihak JAKIM.
Maklumat Lanjut	Nama : Ulwanwalit Resources Sdn Bhd Alamat : B 108 Jalan Dato' Wong Ah Jang 52100 Kuantan, Pahang No. Tel : 09-5161192 No. HP : 012-2671190 Email : zahirie@ulwanwalit.com.my www.facebook.com/ulwanwalit

Gambar Produk Inovasi



Ekstrak minuman sarang burung walit kurma(kiri), ginseng (tengah) dan stevia (kanan)



Sup sarang burung walit betik (kiri) dan ginseng (kanan)



Sup sarang burung walit kurma merah (kiri) dan kelapa (kanan)